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1. 有寓意的英文短句

 The soul would have no rainbow had the eyes no tears.Never too old to learn, never too late to turn.
亡羊补牢，为时未晚。

 New wine in old bottles. 旧瓶装新酒。 No cross, no crown. 不经历风雨，怎么见彩虹。

 No garden without its weeds. 没有不长草的园子。 No living man all things can. 世上没有万事通。

 No man can do two things at once. 一心不可二用。 No man is born wise or learned.
没有生而知之者。

 No man is content. 人心不足蛇吞象。 No man is wise at all times. 聪明一世，糊涂一时。

 None are so blind as those who won’t see. 视而不见。 None are so deaf as those who won’t hear.
充耳不闻。

 No news is good news. 没有消息就是好消息。 No one can call back yesterday. 昨日不会重现。

 No pains, no gains. 没有付出就没有收获。 No pleasure without pain. 没有苦就没有乐。

 No rose without a thorn. 没有不带刺的玫瑰。 No sweet without sweat. 先苦后甜。

 No smoke without fire. 无风不起浪。 Nothing brave, nothing have. 不入虎穴，焉得虎子。

 Nothing dries sooner than a tear. 眼泪干得最快。 Nothing in the world is difficult for one who sets his
mind to it. 世上无难事，只怕有心人。

 Nothing is difficult to the man who will try. 世上无难事，只要肯登攀。 Nothing seek, nothing find.
没有追求就没有收获。

 Nothing is so necessary for travelers as languages. 外出旅行，语言最要紧。 Nothing is to be got
without pains but poverty. 世上唯有贫穷可以不劳而获。
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 Not to advance is to go back. 不进则退。 Not to know what happened before one was born is always to
be a child. 不懂世故，幼稚可笑。

 No way is impossible to courage. 勇者无惧。 Obedience is the first duty of a soldier.
军人以服从命令为天职。

 Observation is the best teacher. 观察是最好的老师。 Offense is the best defense. 进攻是最好的防御。

 Old friends and old wines are best. 陈酒味醇，老友情深。 Old sin makes new shame.
一失足成千古恨。

 Once a man and twice a child. 一次老，两次小。 Once a thief, always a thief. 偷盗一次，做贼一世。

 Once bitten, twice shy. 一朝被蛇咬，十年怕井绳。 One boy is a boy, two boys half a boy, three boys
no boy. 一个和尚挑水喝，两个和尚抬水喝，三个和尚没水喝。

2. 有没有很酷的英文短语

 damn it! 

该S的！

go to hell! 

去S吧！

what the hell are you doing? 

你他嘛的到底在干什么？

you will pay for what you did! 

你会为你所做的付出代价的！

come on! are you kidding? 

拜托，你在耍我？

get out of my way!

滚远点！

put your hands on your head, or I will fire!

把手放在头上，否则要要开枪了！
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3. 有意义的英文句子

 1. Pain past is pleasure.（过去的痛苦就是快乐。）

[无论多么艰难一定要咬牙冲过去，将来回忆起来一定甜蜜无比。] 2. While there is life, there is
hope.（有生命就有希望/留得青山在，不怕没柴烧。）

 3. Wisdom in the mind is better than money in the
hand.（脑中有知识，胜过手中有金钱。）[从小灌输给孩子的坚定信念。

] 4. Storms make trees take deeper roots.（风暴使树木深深扎根。）[感激敌人，感激挫折！] 5.
Nothing is impossible for a willing heart.（心之所愿，无所不成。）

[坚持一个简单的信念就一定会成功。] 6. The shortest answer is doing.（最简单的回答就是干。）

[想说流利的英语吗？那么现在就开口！心动不如嘴动。] 7. All things are difficult before they are
easy.（凡事必先难后易。）

[放弃投机取巧的幻想。] 8. Great hopes make great man. （伟大的理想造就伟大的人。）

 9. God helps those who help themselves.（天助自助者。） 10. Four short words sum up what has lifted
most successful individuals above the crowd: a little bit more.（四个简短的词汇概括了成功的秘诀：多
一点点！）[比别人多一点努力、多一点自律、多一点决心、多一点反省、多一点学习、多一点
实践、多一点疯狂，多一点点就能创造奇迹！] 11. In doing we learn.（实践长才干。）

 12. East or west, home is best.（东好西好，还是家里最好。） 13. Two heads are better than
one.（三个臭皮匠，顶个诸葛亮。）

 14. Good company on the road is the shortest cut.（行路有良伴就是捷径。） 15. Constant dropping
wears the stone.（滴水穿石。）

 16. Misfortunes never come alone/single.（祸不单行。） 17. Misfortunes tell us what fortune
is.（不经灾祸不知福。）

 18. Better late than never.（迟做总比不做好；晚来总比不来好。） 19. It’s never too late to
mend.（过而能改，善莫大焉；亡羊补牢，犹未晚也。）

 20. If a thing is worth doing it is worth doing well.（如果事情值得做，就值得做好。） 21. Nothing
great was ever achieved without enthusiasm.（无热情成就不了伟业。）

 22. Actions speak louder than words.（行动比语言更响亮。） 23. Lifeless,
faultless.（只有死人才不犯错误。）

 24. From small beginning come great things.（伟大始于渺小。） 25. One today is worth two
tomorrows.（一个今天胜似两个明天。）
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 26. Truth never fears investigation.（事实从来不怕调查。） 27. The tongue is boneless but it breaks
bones.（舌无骨却能折断骨。）

 28. A bold attempt is half success.（勇敢的尝试是成功的一半。） 29. Knowing something of
everything and everything of something.（通百艺而专一长。）

 30. Good advice is beyond all price.（忠告是无价宝。）。

4. 100句有意义且优美的英语句子

 Don’t cry because it is over, smile because it happened.

不要因为结束而哭泣，微笑吧，为你的曾经拥有。

When falling in love, some lose their head, others lose their heart.

在陷入情网的时候，有些人丢了头脑，另一些人丢了心

Happineis good health and a bad memory.

幸福是良好的健康加上糟糕的记性

Love is the only thing that holds the dark at bay.

唯有爱可以把黑暗囚在波港湾里。

Love is a game that two can play and both win.

爱是两个人玩的双赢游戏。

Life has taught us that love does not consist in gazing at each other but in looking outward together in the
same direction .

爱不是从相互凝视之中获得的，倒是可以由同朝一个方向眺望而产生。这是生活给予我们的教训

Love is an act of endleforgiveness, a tender look which becomes

Being deeply loved by someone gives you strength, loving someone deeply gives you courage.

被爱给你力量，爱人给你勇气。

The best and most beautiful things in the world can not be seen or even touched, they must be felt with heart.

世界上最美好最漂亮的东西是看不见的，也摸不着的。它们必须用心去感应。

No matter how far apart we are, my thought always find their way back to you. Missing you.
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无论我们相距多么遥远，我的思念总在你的身边。想你！

5. 请提供下最酷的英语短句~~

 这是我以前收集的一些短语句子，希望对你有帮助。

年轻人常用口头禅1. It’s cool:cool 是青少年（teen-agers） 常用的字，（有时也用 debonaire） 其
真正意思是指可以接受的好事；或是情况可以控制；或是保持冷静、文雅、礼貌、外表不错，能
够合乎年轻人的标准。（可指人或事物）也就是 something good or acceptable;situation is under
control;being calm, gentle, courteous or good-looking;meet teen’s standard. 所以可以说： That’s
cool;he is cool;this is cool. Skydiving （或surfing） is cool.（跳伞或冲浪运动很不错）
主词可用任何人称的单复数 （I, we, they 等），动词可用 verb to be 的任何时态 （is, was, were, will
be, have been等）。

因此，也可以说： She (He) was cool in the past. That’s a cool T-shirt.（好看的运动衫） He (she) is a
cool person.（文雅礼貌的人） 但是如果说：Are you cool？又是指「你冷吗？」（cool =
cold），可见 cool 当口头禅或俚语时，多半不用在问句。假如说： She looks as cool as a cucumber.
又是恭维语，是说她很 calm and charming; not emotional. 但为何用黄瓜 （cucumber）
代表，则不得而知。

 （注：许多华人把 cool 译成「很酷」） 2. Are you trippin’?:trippin’ 这个字，是由动词 trip
演变而来。（动词时态是：tripped, tripping）年轻人用省略符号 （apostrophe ） 代替 g，表示是
slang，或口头禅。

这个字是现在分词当形容词用，是指行为异乎寻常，也许受到吸毒或喝酒的影响，而显得神魂颠
倒、奇形怪状（to get high on drug such as LSD），也就是说：要不是受到药、酒的影响，你为什
显得这样古怪呢？（Are you under any influence of drug or alcoholic? Why are you so crazy and
bizarre？） 所以可以说： They are trippin’. (= tripping) She (he) is trippin’. Mr. A must be trippin’.
通常只用在年轻人身上，而且不是恭维语。 3. He is a nerd:nerd
是指一些年轻人，每天只懂读书、考试，但对生活上的其他事情，都很生疏。

 （A person always buries his nose in books, but not good at social situations.）
由於美国十分重视多方面发展的教育 （well-rouqq游戏无法登陆nded），所以许多老外认为 nerd 
虽然学识不错，但很乏味；有IQ，但缺乏EQ，只是社会上无足轻重的「书虫」或「蠢货」而已
。（IQ = Intelligence Quotient ; EQ = Emotional Quotient） nerd 可用复数，动词也能用其他时态。

因此可以说： He used to be a nerd in high school. （过去他在高中时是位书呆子） Many Chinese
students are（或 have been）considered nerds. 至於 geek 这个字，虽然与 nerd
相似，年轻人也常用，但 geek 是指在某一方面有很高的 IQ。我们可以说： He is a computer geek.
（意思是：虽然他是书呆子，但电脑很棒） 另外，年轻人还用 jerk
这个字，通常是指没有社交技巧，头脑简单或古怪，令人讨厌的家伙（annoying
person），如果你不喜欢一个人，就可以说： I don’t like him because he is a jerk. 也可以用复数：
Many jerks are working in our company. 主词也可以用其他人称，动词也可用其他时态： They are
jerks; He was a jerk in the past; Mr. A has been jerk for years. （注：有时年轻人也用 dork
这个字，但不如 jerk 流行） 4. Yo baby:Yo baby
是许多年轻的黑人男子对女子的招呼语，也有人用“Yo baby, yo baby
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yo”，由於女子很漂亮，很吸引人，他想与她交谈。

（He thinks she is pretty and attractive, so he wants to speak to
her.），也就是找话题，想要「打开话匣」。（to use as a form of opening line or pick-up line or to
begin a greeting; try to know her or date her） 如果说： Yo baby, are you trippin’？
意思是：漂亮的姑娘，你的样子有点怪里怪气，有什么心事吗？ “Yo baby”
后面可跟任何可以「打开话匣」的句子。

诸如：May I help you with something? I think I have met you somewhere before.
同理，如果年轻女子看到帅哥，有吸引力，很想与他交谈，那么就用：“Hey, hey, hey”
后跟任何可以「打开话匣」的句子。诸如： Hey, hey, hey, what’s going on?“what is going
on？”就是年轻黑人打招呼的用语 （a form of greeting or open statement） 或 Hey, hey, hey, are you
going to the movie？（帅哥，你是去看电影吗？） 5. Catch you
later！这是年轻人说「再会」的口语。

（a form to say“good乡bye”） 也就是说：现在没有时间与你交谈，以后再谈吧！（I don’t have
time to talk with you now, but we can talk later.） 因此，catch 就是 talk 或 contact
的意思。捷豹xk敞篷跑车catch 后面，也可用其他人称代名词（him, her, them 等）
有时年轻小伙子也用：I am off. 意思就是：I am leaving now; I’ll talk to you again.
（我要走了，再谈吧！）。

6. 超酷的英语句子或词语有哪些

 1. To see a world in a grain of sand. And a heaven in a wild flower

从一粒沙子看到一个世界，从一朵野花看到一个天堂 

2.Hold infinity in the palm of your hand. And eternity in an hour 

把握在你手心里的就是无限，永恒也就消融于一个时辰. 

3.Life is a chain of moments of enjoyment, not only about survival

生活是一串串的快乐时光，我们不仅仅是为了生存而生存

4.Let’s write that letter we thought of writing “one of these days”. 

曾”打算有那么一天”去写的信，就在今天写吧. 

江苏省医院排名5.I love you not because of who you are, 

我爱你，不是因为你是一个怎样的人， 

6.Because of who I am when I am with you . 

而是因为我喜欢与你在一起时的感觉. 
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7.No man or woman is worth your tears, and the one who is worth make you cry. 

没有人值得你流泪.值得让你这么所的人，不会让你哭泣. 

8.The worst way to miss someone is to be sitting right beside them knowing you can’t have them. 

失去某人，最糟糕的莫过于，他近在身旁，却犹如远在天边. 

9.To the world you may be one person, but to one person you may be the world. 

对于世界而言，你是一个人；但是对于某个人，你是他的整个世界. 

10.Never frown, even when you are sad, because you never know who is falling in love with your smile. 

纵然伤心，也不要愁眉不展，因为你不知道是谁会爱上你的笑容. 

11.Don’t waste your time on a man/woman, who isn’t willing to waste their time on you. 

不要为那些不愿在你身上花费时间的人而浪费你的时间. 

12.Just because someone doesn’t love you the way you want them to doesn’t mean they don’t 

love you with all they have. 

爱你的人如果没有按你所希望的方式来爱你，那比能够不代表他们没有全心全意地爱你. 

13.Don’t cry because it is over, smile,because it happened. 

不要因为结束而哭泣.微笑吧，为你的曾经拥有. 

14.And forever has no end. 

永永远远，永无止境. 

15.Life is a pure flame, and we live by an invisible sun within us. 

生命是一束纯净的火焰，我们依靠自己内心看不见的太阳而存在.

7. 100句有意义且优美的英语句子有哪些

 1. Great works are performed not by strength , but by
perseverance.完成伟大的事业不在于体力，而在于坚韧不拔的毅力。

2. Dare and the world always yields.If it beats you sometimes, dare it again and again and it will
succumb.大胆挑战，世界总会让步。如果有时候你被它打败了，不断地挑战，它总会屈服的。
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3. I think success has no rules, but you can learn a lot from failure.(Jean
Kerr)我认为成功没有定律，但你可从失败中学到很多东西。（静.科尔）4. All time is no time when
it is past.机不可失，时不再来。

5. Do you love life ? Then do not squander time ; for that’s the stuff5 life is made of .(Benjamin Franklin ,
American president )你热爱生命吗？那么，别浪费时间，因为生命是由时间组成的。（美国总统
富兰克林. B.）6. Do not teach fish to swim.不要班门弄斧。

7. East or west, home is the best.东奔西跑，还是家里好。8. Experience is the best teacher.实践出真知。

9. Faith can move mountains.信念能移山。（精诚所至，金石为开。）

10. First impressions are half the battle.先入为主。11. Good wine needs no bush.酒香不怕巷子深。

12. Haste makes waste.欲速则不达。13. He that promises too much means nothing.轻诺者寡信。

14. He who has an art has everywhere a part.一招鲜，吃遍天。15. He would climb the ladder must begin
at the bottom.千里之行始于足下。

16. Home is where the heart is.心在哪里，哪里就是家。17. If you are not inside a house, you don not
know about its leaking.不在屋里，不知漏雨。

（亲身经历才有体会。）18. It is never too late to mend.亡羊补牢，犹未为晚。

19. It six of one and half a dozen of the other.彼此彼此。20. Just has long arms.天网恢恢，疏而不漏。

21. Keep something for a rainy day.未雨绸缪。22. Life is a span.人生如朝露。

23. Man prop活着就为改变世界oses, God disposes.谋事在人，成事在天。24. Meet plot with
plot.将计就计。

25. Merry meet, merry part.好聚好散。26. Mind acts upon mind.心有灵犀一点通。

27. Never hit a man when he is down.不要落井下石。28. Never judge by appearances.切莫以貌取人。

29. No fire without smoke.无风不起浪。30. Nurture passes nature.教养胜过天性。

31. One is never too old to learn.活到老，学到老。32. One swallow does not make a
summer.一燕不成夏。

（一花独放不是春。）33. One who has seen the ocean thinks nothing of mere rivers.曾经沧海难为水。

34引号作用. Out of sight, out of mind.眼不见，心不烦。35. Practice makes perfect.熟能生巧。

36. Poverty is stranger to industry.勤劳之人不受穷。37. Rome was not built in a
day.罗马不是一日建成的。
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（伟业非一日之功。）38. Sense comes with age.老马识途。

39. So many men, so many minds.人心各不同。40. Some thing is learned every time a book is
opened.开卷有益。

41. Strike while the iron is hot.趁热打铁。42. The car will find its way round the hill when it gets
there.车到山前必有路。

43. The heart is seen in wine.酒后吐真言。44. The worse luck now, the better another time.风水轮流转。

45. Time tries all things.时间检验一切。46. Use legs and have legs.经常用腿，健步如飞。

47. Virtue never grows old.美德常青。48. Walls have ears.隔墙有耳。

49. What is done cannot be undone.覆水难收。50. Wine in, truth out.酒后吐真言。

51. The man who has made up his mind to win will never say “impossible “. (Bonaparte Napoleon
,French emperor )凡是决心取得胜利的人是从来不说”不可能的”。（ 法国皇帝 拿破仑. B.）52.
There is no such thing as a great talent without great will – power.
(Balzac)没有伟大的意志力，便没有雄才大略。

（巴尔扎克）53. Cease to struggle and you cease to live.(Thomas
Carlyle)生命不止，奋斗不息。（卡莱尔）54. A strong man will struggle with the storms of
fate.(Thomas Addison)强者能同命运的风暴抗争。

（爱迪生）55. Living without an aim is like sailing without a compass.(John
Ruskin)生活没有目标，犹如航海没有罗盘。（罗斯金）56. Live a noble and honest life. Reviving past
times in your old age will help you to enjoy your life again.过一种高尚而诚实的生活。

当你年老时回想起过去，你就能再一次享受人生。57. Accept what was and what is, and you”ll have
more positive energy to pursue what will be.接受过去和现在的模样，才会有能量去追寻自己的未来。

58. Behind every successful man there’s a lot u unsuccessful years. (Bob
Brown)每个成功者的后面都有很多不成功的岁月。（鲍博.布朗）59. Enrich your life today,.
yesterday is history.tomorrow is mystery.充实今朝，昨日已成过去，明天充满神奇。

60. The secret of success is constancy to purpose.成功的秘密在于始终如一地忠于目标。61. Between
two stools one falls to the ground.脚踏两头要落空。

62. You have to believe in yourself. That’s the secret of success. (Charles
Chaplin)人必须有自信，这是成功的秘密。

更多 作文 请访问 https://www.wtabcd.cn/fanwen/list/92_0.html
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